
Loňské Vánoce byly pro všechny 
z nás jiné. Lockdown, roušky, omeze-
ný kontakt s rodinou, žádné organizo-
vané rozsvěcení vánočního stromu.

Většina z nás asi uvěřila, že letos už 
to bude jiné. Lepší. Že se v nemoc-
nicích nebudou plnit lůžka intenziv-
ních péčí ze dne na den, že si vyra-
zíme spolu s blízkými na svařák či 
adventní koncert.

Člověk míní a osud mění.
Chvíli už to snad opravdu vypada-

lo, že „už nevím kolikátá“ vlna viru 
covid-19 se nám vyhne, ale nestalo 
se tomu tak. 

Co hůř, společnost se začala dělit. 
Zatímco v loňském roce to bylo 
dělení na ty, co se s covidem setka-
li tváří tvář (zdravotníci, nakažení 
nebo ti, kterým nemoc vzala někoho 
blízkého), a na ty, co hlásají: Je to jen 
chřipka. Letos jsou tu očkovaní ver-
sus neočkovaní. 

Neustálé osočování se, kdo za co 
může, a zda je očkování v pořádku, 
či nikoliv.

Hádky a neshody k Vánocům pat-
řit nemají. Na tom se z většiny shodli 
i lidé na sociálních sítích, kde padla 
otázka: 

Jak si představujete 
ideální Vánoce? 

Většina odpovědí vás pravděpo-
dobně zahřeje u srdce a naladí vás 
na tu pravou vánoční atmosféru, 
kde převládá klid, pohoda a kde voní 
svařák a vánoční cukroví.

� Eliška Harmanová Havlíko-
vá: Hlavně v klidu, míru a bez hádá-
ní a vyčítání, kdo je a není očkova-
ný. Jsou to ty nejkrásnější svátky v 
roce a lidi by na sebe měli být hod-
ní, ohleduplní… No, a když k tomu 
budou hrát na městě koledy, luxusní 
svařáček, nějaká ta dobrota a krásná 
výzdoba… už by jenom ten sníh asi 
chyběl.

� Lenka Kotalíková: Svařák, tr-
delník, bramborák, stromeček a pro-
gram pro prcky, to stačí, mít svobodu.

� Alois Pohrobek: Abych se bro-
dil až po kolena ve sněhu!!

� Lucie Kopečková: Trhy - punč, 
svařák, dobroty, koledy, vánoční 
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výzdoba ... milí lidé... a sníh, když to 
půjde:)

� Radek Pláma Krata: Hlav-
ně klid, pohodu, nehádat se, občas 
zmlátit nějakého radního nebo poli-
tika dojít si s přáteli na pivko, rum 
či svařáček, ať už s injekcí, či bez ní, 
páč, ať chceme, nebo nechceme, 
poslední dobou koukám, že se hádají 
lidi právě kvůli nim a jejich nekom-
petenci.

� Martin Kříž: Určitě trhy kde 
bude něco dobrýho k pití a jídlu :) 
Pódium, kde třeba jednou-dvakrát 
týdně bude nějaký koncert, např. 
ZUŠ. Ovál na bruslení, si myslím, že 
by nemusel úplně být.

� Lenka Tůmová: Vánoční tro-
lejbus :) Jezdil by večer zadarmo na 
náměstí na koncerty, hezky vánočně 
ozdobený.

� Martin Fiala: Místo ozdob na 
vánočním stromku pověšenej Bureš, 
Vojtěch a spol. To by se mi moc líbilo.

� Dagmar Vacková: Určitě punč, 
svařák, různé dobroty, stánky po celém 
náměstí s různými vánočními rukoděl-
nými výrobky, atrakce pro děti jako tře-
ba poníci, dvě pódia a na každém jiný 
krásný velký betlém. Náměstí je obrov-

ské, je tu spousta možností a nebylo by 
špatné toho využít.

� Monika Šebková: Jsem skrom-
ná, stačí, když nějaké budou…

� Hana Pinkasová: Mně na 
vánočních trzích vždycky chybí 
ty hrnečky na svařák, jaké bývají v 
Rakousku nebo DE. Z těch plas-
tových kelímků to prostě nemá tu 

atmosféru, byť by byl svařáček sebe-
lepší.

� Iva Vávrů: V týhle době ani 
nemám náladu na nějaký Vánoce. 
Nejlepší by bylo zalízt k bedně s flaš-
kou vaječňáku a čumět na pohádky.

� Lenka Raabová: Hlavně neroz-
dělovat populaci na očkovaní a neoč-
kovaní. Hezké Vánoce všem. -vd-

I VLONI sužovaly Vánoce  proticovidová opatření. Kolotoč se ale na náměstí přece jen točil.  Foto: Petr  Klukan


